
Referat til FAU-møte 
Bryne skule, 1.november 2021 
 
Tid: Mandag 01.november 2021, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Personalrommet, Bryne Skule 

 
Til stede: Heidi Barvik, Iren Førland, Synnøve Serigstad, Ole Wiig, Fredrik Undheim, 
Stig Jespersen,  
 
Frafall: Sigve Berland, Toril Øgreid 
 
Agenda: 
 
37/21 Uteområdet 
Heidi informerte om prosessen rundt uteområde. Oppdaterte tegninger foreligger. De 
er et forslag. Heidi gikk gjennom forlaget og tankene gjennom tegningene. 
 
Det blir for kostbart å gjennomføre alle planene. Men deler må startes på nå. 
Elevrådet har fått sagt sitt, og tegning 1A er den enden det startes i. Skolen håper at 
det vil bevilges mer penger 2022 slik at neste skritt kan taes. 
 
Det er en skole som er både sentrumsskole og sentrumslekeområde. Dette er 
argumenter for å få bevilget mer penger fra kommunen. Heidi snakket også om det å 
ha et område som skaper intuitiv lek, spesielt med tanke på inføringsklasser. 
 
Det er innvilget penger til innredning også, da mye står for fall. Dette er en egen sak. 
 
Det  var et ønske å ha alt ferdig, inne og ute til 100 års jubileum i 2022. 
 
Samtaler viser at behovet for oppgradering er stort. 
 
Elevrådet er fornøyde med tegninger og innspill. Nå håper skolen at kommunen er 
med på dette.  
 
Potensialet er enormt og vil skape mye.  
 
Led-lys må på plass. 
 
FAU stiller seg bak skolens, og rektors synspunkt. Men det er mest naturlig at skolen 
er pådrivere. Vi støtter der vi kan. Skolen inviterer til befaring med politikere.  
 
Se skolen som et helt anlegg. Heidi legger fram mange gode argumenter som går på 
tvers av kommunens budsjetter.  
 
Vi er byskolen. Det finnes ikke lekeplasser for alle som bor her. Et godt og aktivt 
uteområde må til. 
 
Tid er viktig. Heidi sjekker muligheter for om det kan skje allerede neste uke. 



38/21 Jubileum 2022 
Heidi spør hvor  tidlig må vi i gang med planlegging. Det tenkes nå at det feires i 
september oktober 2022. Personalet vi i gang med revy i anledning festlighetene, 
elevrådet skal involveres og selvfølgelig elevene.  
 
Hvordan skal FAU være involvert? Kan det være at FAU lager en fest? 
Familiearrangement. Ute?  
 
Egen komitè?  Iren, Heidi  osv 
 
Vi snakket løst om forslag til komité kandidater. Kan vi bruke klassekontaktene? Iren 
skriver en liten invitasjon som Heidi sender ut til foreldre/klassekontakter.  
 
Januar bør være oppstart for planlegging.  
 
Forslag til datoer: Uke 39 1.oktober? 
 

 
39/21 Info frå rektor 
Dagene går. Det går bra. Litt sykdom, men covid19 er ikke så synlig. Selv om det er 
en del smitte i samfunnet.  
 
Trafikksikkerhet markeringen ”Gå til skolen” aksjonen. Det var kjekt og viktig. 
Bemerkelsesverdig lite biler dagen etterpå. Det virker å ha slike aksjoner. 
Tommel opp.  

 
40/21 Læreboksituasjonen 
Heidi vil høre FAU sine meninger. Løs prat. Vi diskuterte hva bør skjermen brukes til. 
Læreverk er dyrt. Diskusjon rundt bordet. Lufter tanker. 
 
Dagens løsning er ikke holdbar. Hel-digitalisering er ikke holdbart. 

 
41/21 Eventuelt 

 
-Fredrik har en notis angående innspill på trafikksikkerhetstiltak. 
 
-Hva bør være faste saker? Ønske fra referent. Gamle referater har kun Info 
fra rektor som fast sak Info til referent: Husk alle saker (bruk fornuft) fra 
tilsvarende møte foregående år. Det er de faste sakene.  
 
 

 
Referent 
Iren Førland 


